
PROTOKÓŁ  Nr 72.2017 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 

z dnia 13 grudnia 2017r. 
 

 
Obecni: 

1. Adam Kisiel                      -  Przewodniczący Komisji 
2. Jan Zbigniew Pożarko      -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak               -  Członek Komisji  
4. Adam Wojtyra                  -  Członek Komisji 
5. Urszula Pankowska          -  Członek Komisji 
 

 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń;  
2. Podsumowanie pracy Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług w 2017 roku; 
3. Pisma korespondencyjne. 
4. Plan Pracy Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług na 2018r. 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 
 
Ad 1. 
Przewodniczący Komisji Pan Adam Kisiel odczytał treść protokołu nr 71 z dnia 
6 grudnia 2017r. 
 
Radny Adam Wojtyra poprosił o wykreślenie z treści swojej wypowiedzi  zapisu 
„z budżetu gminy”. 
 
Protokół został przyjęty. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji Pan Adam Kisiel odczytał treść protokołu nr 
69 z dnia 8 listopada 2017r. 
Protokół został przyjęty. 
 
Ad 2. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług  przedstawił informacje 
odnośnie podsumowania pracy Komisji w 2017r.: 
- odbyły się 24 spotkania; 
- na posiedzenie zapraszani byli goście; 
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- radni uczestniczyli również w szkoleniach organizowanych przez Ośrodek 
Doradztwa Rolniczego; 
- odbyło się posiedzenie wyjazdowe Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług w 
miejscowości Rudniki; 
- Przewodniczący Komisji Pan Kisiel Adam brał udział w Centralnych Targach 
Rolniczych zorganizowanych w Nadarzynie; 
- Komisja włączyła się również w organizację Dożynek Gminnych, które odbyły 
się w Stryjkach; 
- na posiedzeniach poruszano wiele interesujących tematów i zagadnień. 
 
Ad3.  
Pisma korespondencyjne: 

1. Podczas posiedzenia komisji odczytano treść pisma z dnia 27 listopada 
2017r. wystosowanego przez Wicemarszałka Sejmu Rzeczypospolitej  
Polskiej Stanisława Tyszka odnośnie projektu ustawy przewidującego 
daleko idące zmiany w Kodeksie wyborczym w zakresie organizacji 
wyborów samorządowych – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radni Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług zapoznali się z treścią pisma, po 
przeprowadzonej dyskusji, stwierdzono, aby poczekać na podjęcie ostatecznej 
wersji ustawy, i wtedy wrócić do rozmów. 
 

2. Zaproszenie na XIII Ogólnopolski Halowy Turniej Piłki Nożnej Radnych 
Samorządów Sejmików, Miast, Gmin i Powiatów o Puchar Wojewody 
Lubuskiego – załącznik nr 2 do protokołu – zapoznano się. 

 
3. Oczytano pismo wystosowane przez mieszkańców Sołectwa Dzięcioły 

zamieszkałych przy ulicach: Szafirowa, Irysowa, Jodłowa z dnia 6 
grudnia 2017r.  skierowane do Burmistrza Tłuszcza oraz do wiadomości 
Radnych Gminy i Radnych Powiatowych odnośnie udzielenia pomocy i 
podjęcia zdecydowanych działań w sprawie odwodnienia w/w ulic – 
załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

 
Pani Urszula Pankowska po raz kolejny wyjaśniła całą sytuację, która miała 
miejsce 5 lat temu, i której skutki odczuwalne są dla mieszkańców do chwili 
obecnej. Pani radna wyjaśniła pokrótce, że 5 lat temu wstecz zostały 
wybudowane dwie studzienki bez odpływu, wybudowano również rów, 
jednakże na rurze gazowej, i został on zasypany. Wykopano kolejny rów wg. 
map, zlokalizowany na gruntach prywatnych właścicieli, lecz tylko na 
odcinkach na których właściciele gruntów wyrazili stosowne zgody. Jednakże 
rów wykonany bez zachowanej ciągłości nie rozwiązuje problemu z 
odwodnieniem pobliskich terenów, gdyż nie ma zapewnionego odpływu i 
przepustowości. Pani radna uważa, iż należy podjąć stosowne rozmowy i dążyć 
do tego, aby wszyscy właściciele gruntów wyrazili zgodę na wybudowanie rowu 
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odprowadzającego wody opadowe, od miejscowości Dzięcioły aż do ulicy 
Długiej. 
 
Pan Zbigniew Pożarko dodał, że tego typu sytuacje są również w innych 
częściach np. w miejscowości Rysie im. Konary. Zdaniem radnego należy 
ustabilizować całą sytuację zalewową na terenie całej Gminy Tłuszcz. 
 
 

4. Pismo z dnia 8.12.2017r. wystosowane przez Społeczny Komitet Budowy 
ul. Zasobnej w Chrzęsnem  do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Tłuszczu przybliżające relacje z zebrania wiejskiego i zajętego przez 
obecnych na nim mieszkańców stanowiska w sprawie wniosków 
złożonych przez radnego Stanisława Kielaka do budżetu na 2018rok – 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Pan radny Stanisław Kielak wyjaśnił, iż na zebraniu byli obecni tylko 
mieszkańcy ulicy Zasobnej, dodał, że na 2018 rok została zaplanowana na tą 
ulicę w budżecie gminnym kwota 50 tys zł. Pan Kielak dodał, że w innych 
miejscach w jego okręgu wyborczym są większe i ważniejsze potrzeby do 
wykonania, gdyż na niektórych ulicach nie ma nawet punktów oświetleniowych. 
 
Ad 4.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Adam Kisiel odczytał Plan 
Pracy Komisji na 2018r. 
 
 
Ad 5. 
Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 15 stycznia 2018r. godzina 
9.00.   
 
Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                            
 
           Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Adam Kisiel  
  
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Dokument utworzyła : Karolina Gajcy 
Dnia 19 grudnia 2017r. 
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